

匡智屯門晨曦學校 (活字 2021-2022/04)  
有關「關愛」親子填色繪畫比賽事宜

敬啟者：

配合本年度學校以培養學生「關愛」主題，視覺藝術科現舉辦親子填色繪畫比賽，希望藉此加強學生對此主題的認識，以及提升學生填色技巧和對繪畫的興趣，並促進親子之間的交流和互動。歡迎 貴家長及子弟參加，比賽詳情如下：

1.	主 題：	關愛
2.	形 式：	只限平面填色及繪畫
3.	顏 料：	木顏色、粉彩、蠟筆、水筆、箱頭筆 (請勿使用廣告彩或水彩，以免因水份過多而令畫稿損壞)
4.	組 別：	初小組(P1-P3)、高小組(P4-P6)、中學組(S1-S6)
5.	獎 項：	每組均設冠、亞、季軍各1名和優異獎3名
6.	評審準則：	色彩豐富 25%、著色技巧 25%、美感 25%、創意 15%、整潔度 10%
7.	評 判：	校長及家長教職員會代表
8.	呈交日期：	2021年10月15日(五)或之前交回本校視藝科老師

各得獎同學將獲頒發證書及紀念品一份，而冠軍作品將製作成為年曆卡派發給全校學生及家長，予以表揚。如有查詢，請致電 2455 1615 與蕭朗茵老師聯絡。

此致

貴家長/監護人

匡智屯門晨曦學校校長



(林莉玲) 謹啟

2021年9月28日

## Hong Chi Morninglight School, Tuen Mun

Ref No: Act 2021-2022/04  
September 28, 2021

Dear Parents/Guardians,

### “Care for Others” Parent-child coloring and drawing competition

Our school is holding a parent-child coloring and drawing competition in order to match the theme of this school year “Care for Others”. Parents are encouraged to participate together with their children in the coloring and drawing competition and teach their kids the knowledge of caring for others, improving students’ coloring and drawing skills during the process of the competition which helps enhance parent-child relationship. Please participate the activity and return the entry to visual arts teachers for further process. The activity details are as follow:

1.	Topic:	Care for Others
2.	Format:	The entry should be 2-Dimensional only
3.	Material:	Participants can use color pencils, pastels, crayons, fibre-tip pens, sign pen only. Please do not use poster color, or watercolor, which watery material will spoil the entries easily
4.	Competition Categories:	Lower primary (P1-P3), Upper primary (P4-P6), Secondary (S1-S6)
5.	Prizes:	Champion, 1st Runner-Up and 2nd Runner-Up and 3 merit winners in each category.
6.	Assessment Criteria:	Colorful 25%, Painting skill 25%, Creativity 15%, Artistic Presentation 25%, Tidiness 10%
7.	Assessment Panel:	Principal Lam and representative of PSA committee
8.	Submission Date:	October 15, 2021 (Friday) or before

All winners will be awarded certificate and souvenir. Artworks of Champion will be printed as calendar cards for our students and parents. Should you have any enquiries, please contact our school teacher Ms Siu at 2455 1615.

Thank you for your kind attention.

Yours faithfully,



Lam Lee Ling  
Principal